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Abstract (en)
In a baking oven with an oven muffle which can be closed by a door, the oven muffle being equipped with devices for upper and lower heat, there
is fastened on the outside to a floor-side baking oven housing wall (1) a sheet-metal housing (2) which serves to accommodate a heating element
for lower heat (3), the heating element for lower heat (3), as a result of the constructional design of the sheet-metal housing (2), being accurately
mounted and arranged at a defined distance from the baking oven housing wall (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Backofen mit einer durch eine Tür verschließbaren Ofenmuffel, wobei die Ofenmuffel mit Einrichtungen für Ober- und Unterhitze
augestattet ist, ist an einer bodenseitigen Backofengehäusewand (1) außenseitig eine zur Aufnahme einer Heizung für Unterhitze (3) dienende
Blechtasche (2) befestigt, wobei die Heizung für Unterhitze (3) infolge der konstruktiven Ausbildung der Blechtasche (2) exakt gelagert und in
definiertem Abstand zur Backofengehäusewand (1) angeordnet ist. <IMAGE>
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